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To:

512¢ fj 5.1.2e

From: 5.1.2e )

Sent: Thur 11/11/2021 9:06:48 AM

Subject: RE: Maatregelenbrief 12/11 - EXTRA UITVRAAG nav WGO

Received: Thur 11/11/2021 9:06:48 AM

Ja eens inderdaad.

Verzonden: donderdag 11 november 2021 10:05

) SEER om inww:>; IEETED EXE mins n>;EI
@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Maatregelenbrief 12/11 - EXTRA UITVRAAG nav WGO

Lijkt mij een slimme reactie, aangezien maatregelen waarschijnlijk weer gaan veranderen in de komende 2 maanden. Enig effect

van ctb is er nooit uit te filteren

Verzonden: donderdag 11 november 2021 09:40

BE civ:ECE)SEEc IE

Onderwerp: RE: Maatregelenbrief 12/11 - EXTRA UITVRAAG nav WGO

Hallo allen,

Mijn antwoord zou zijn:

5.1.2i Concept

Eens? Mochten jullie overigens willen dat ik extra monitoring ga regelen dan doe ik dat en formuleer ik een tekst waarbij Mulier

Instituut een factsheet gaat uitbrengen in januari over spartdeelname in relatie tot CTB.

Groeten,

5.1.2e

5.1.2e

Beleidsmedewerker

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 5] 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M

minvws.nl

Van:BEEBEY @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 10 november 2021 09:41

minvws.nl>; ) < minvws.nl>

) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Maatregelenbrief 12/11 - EXTRA UITVRAAG nav WGQO

Urgentie: Hoog
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Zie hieronder groen gearceerd een vraag voor sport. Zojuist even met esproken, hij legt contact met RIVM voor

eventuele input van de gedragsunit. Waarschijnlijk wordt dat het hoofdantwoord en kunnen de cijfers van NOC*NSF dat mogelijk
ondersteunen (is uitgevraagd bij EES Daarnaast gaat EBEnos even in gesprek met Mulier om te kijken of dat nodig is / daar

mogelijkheden liggen.

Kunnen we naar team parlementair ‘Ja.” Antwoorden? Of is het gewenst daar nog een kleine toelichting op te geven richting de

Kamer?

Vast dank en groet,

minvws.nl>;

@minvws.nl>;

@MINSZW.NL>;

Onderwerp: Maatregelenbrief 12/11 - EXTRA UITVRAAG nav WGO

Urgentie: Hoog

Ha collega’s,

Gisteren heeft de minister in het WGO toegezegd dat alle beleidsmatige vragen schriftelijk worden beantwoord voor het volgend

coronadebat (dus vrijdag mee in de brief), waarbij hij een klein voorbehoud heeft gemaakt dat voor sommige vragen wellicht meer

tijd nodig is. Een aantal van jullie heeft gisteren ook al input aangeleverd tijdens het WGO. Graag nu nog een keer op schrift de

vragen beantwoorden. Hieronder heb ik de vragen toebedeeld.

Willen jullie hierop een antwoord formuleren en deze uiterlijk donderdag 12.00 u, afgestemd met MT-lid, aan Komal (in de cc)

sturen? Hiervoor graag de vraag herhalen + de partij herhalen en een antwoord dichten.

In bijgevoegd stenogram treffen jullie alle vragen eveneens aan, waarhij de groen gearceerde zijn beantwoord en de geel

gearceerde dus nog schriftelijk moeten worden beantwoord. Mochten jullie extra context zoeken voor beantwoording, dan kunnen

jullie daarin opzoeken wat er verder over gezegd is.
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